

Title (en)

Cooling device for cooking oven door.

Title (de)

Kühlvorrichtung für Backofentür.

Title (fr)

Dispositif de refroidissement de la porte d'un appareil de cuisson.

Publication

EP 0532393 A1 19930317 (FR)

Application

EP 92402417 A 19920904

Priority

FR 9111047 A 19910906

Abstract (en)

The present invention relates to a cooling device for the door of a cooking appliance, more specifically of a domestic electric cooking appliance of the oven, recessed oven, cooker or similar type. This cooling device for the door (5) of a cooking appliance comprises a cooling system constituted by at least one centrifugal assembly (9) and an extraction duct (2) for the air opening essentially in the region of the door (5), and is constituted by a deflector (11) shaped so as to turn the air expelled down onto the external face of the door. This device adapts to all heating enclosures equipped with a door and used in all kinds of industries. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de refroidissement de la porte d'un appareil de cuisson, plus particulièrement d'un appareil de cuisson électroménager de type four, four encastrable, cuisinière ou similaire. Ce dispositif de refroidissement de la porte (5) d'un appareil de cuisson comprend un système de refroidissement constitué par au moins un groupe centrifuge (9) et un canal d'extraction (2) de l'air débouchant sensiblement au niveau de la porte (5), et est constitué par un déflecteur (11) conformé de manière à rabattre l'air expulsé sur la face externe de la porte. Ce dispositif s'adapte à toutes enceintes chauffantes munies d'une porte utilisées dans tous genres d'industries. <IMAGE>

IPC 1-7

F24C 15/00; F24C 15/02

IPC 8 full level

F24C 15/00 (2006.01); **F24C 15/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

F24C 15/006 (2013.01); **F24C 15/024** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0118383 A2 19840912 - DIETRICH & CIE DE [FR]
- [X] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 8, no. 148 (M-308)(1585) 11 Juillet 1984 & JP-A-59 044 529 (MATSUSHITA) 13 Mars 1984
- PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 8, no. 148 (M-308)(1585) 11 Juillet 1984 & JP-A-59 044 529 (MATSUSHITA) 13 Mars 1984

Cited by

DE9416998U1; EP2108892A1; ITMI20120549A1; FR2906875A1; GB2468826A; US8490616B2; US8752538B2; US8151697B2; US8375848B2; WO2009091679A3

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0532393 A1 19930317; FR 2681127 A1 19930312

DOCDB simple family (application)

EP 92402417 A 19920904; FR 9111047 A 19910906